

**Solicitation No. / Demande n° 84084-17-0141**

**Date et heure de clôture :** September 19, 2017 :00 pm MDT / Le 19 septembre 2017 2 14 h HAR

Engineering Services - Geotechnical Filing Review / Services d'ingénierie - Examen de communications géotechniques

**REQUEST FOR PROPOSALS (RPF) - SOLICITATION #84084-17-0141  
DEMANDE DE PROPOSITIONS (DDP) – DEMANDE N° 84084-17-0141  
SOLICITATION AMENDMENT 02  
MODIFICATION DE L'INVITATION 02**

**Engineering Services - Geotechnical Filing Review Services  
Services d'ingénierie - Services d'examen de communications géotechniques**

**Enquiries:** All enquiries and bid submissions are to be directed to

**Demandes de renseignements :** Prière d'adresser les demandes de renseignements et les soumissions

à : Lorna Kettles Telephone / Téléphone : (403) 471-7927

Email / Courriel : [lorna.kettles@neb-one.gc.ca](mailto:lorna.kettles@neb-one.gc.ca) or / ou [proposals.propositions@neb-one.gc.ca](mailto:proposals.propositions@neb-one.gc.ca)

Issuing Office

National Energy Board  
Suite 210 - 517 10th Avenue SW  
Calgary, Alberta  
T2R 0A8

Vendor

TBD

**VENDORS NAME AND SIGNATURE**

\_\_\_\_\_  
Name (please print)

\_\_\_\_\_  
Date

\_\_\_\_\_  
*Signature*

**Solicitation No. / Demande n° 84084-17-0141**

**Date et heure de clôture :** September 19, 2017 :00 pm MDT / Le 19 septembre 2017 2 14 h HAR  
Engineering Services - Geotechnical Filing Review / Services d'ingénierie - Examen de communications géotechniques

This solicitation amendment is prepared to respond to questions received.

Question 1:

Has there been an incumbent performing these or similar services in the past 12 months? If so, please provide the name of the supplier, the duration of the contract, and the contract value

Answer 1:

No similar services have been provided by a supplier to the NEB over the past 12 months.

Question 2:

The SOW makes it clear that the resources will be performing the work at the contractor's location. However, is it expected that the resources will be required to attend periodic meetings at NEB facilities? If so, suppliers should be alerted to this, as the appropriate travel costs will have to be factored in to their proposed daily rates.

Answer 2:

NEB does not expect that resources will be required to travel to the NEB offices. Meetings are typically conducted remotely through teleconference/videoconferencing. Should the contractor is located in the vicinity of Calgary, then in-person meetings would be desirable.

Question 3:

The requirements currently insist that the Intermediate Engineer have a P.Eng licence and at least 5 years of experience. Would the Crown be willing to accept an Intermediate Engineer who did not have a P.Eng but instead had 10+ years of professional experience? Is there any equivalent amount of work experience that the Crown would accept in lieu of a P.Eng licence?

Answer 3:

NEB will not be changing the mandatory requirement.

Question 4:

Will this solicitation result in the award of only one contract, or potentially up to 2 contracts (one for each resource)?

Answer 4:

NEB intends to award only one contract for this requirement.

**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.**

**Solicitation No. / Demande n° 84084-17-0141**

**Date et heure de clôture :** September 19, 2017 :00 pm MDT / Le 19 septembre 2017 2 14 h HAR  
Engineering Services - Geotechnical Filing Review / Services d'ingénierie - Examen de communications géotechniques

La présente modification à la demande de soumissions vise à répondre aux questions reçues.

Question 1 :

Est-ce qu'un titulaire de contrat a fourni ces services, ou des services similaires, au cours des 12 derniers mois? Si oui, veuillez indiquer le nom du fournisseur ainsi que la durée et la valeur du contrat.

Réponse 1 :

L'Office n'a obtenu aucun service du genre d'un fournisseur au cours des 12 derniers mois.

Question 2 :

L'énoncé de travail établit clairement que les ressources effectueront les tâches dans les locaux de l'entrepreneur. Cependant, les ressources devront-elles assister à des réunions périodiques aux installations de l'Office? Si oui, les fournisseurs devraient être prévenus puisque les frais de déplacement devront entrer en ligne de compte dans les tarifs journaliers proposés.

Réponse 2 :

L'Office ne s'attend pas à ce que les ressources doivent se déplacer pour venir à ses bureaux. Les réunions sont habituellement organisées à distance, par téléconférence ou vidéoconférence. Si les locaux de l'entrepreneur se situent à proximité de Calgary, les réunions en personne seraient alors souhaitables.

Question 3 :

Il est précisé dans les exigences obligatoires que l'ingénieur intermédiaire doit absolument avoir un permis d'exercice d'ingénieur professionnel et au moins 5 années d'expérience. L'État accepterait-il un ingénieur intermédiaire sans permis d'exercice d'ingénieur professionnel comptant plus de 10 années d'expérience? L'État accepterait-il un nombre équivalent d'années d'expérience de travail au lieu du permis d'exercice d'ingénieur professionnel?

Réponse 3 :

L'Office ne changera pas cette exigence obligatoire.

Question 4 :

La demande de soumissions donnera-t-elle lieu à l'attribution d'un seul marché, ou possiblement de deux marchés (un pour chaque ressource)?

Réponse 4 :

L'Office entend attribuer un seul marché pour ce besoin.

**TOUTES LES AUTRES CONDITIONS RESTENT LES MÊMES.**